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Onderwerp: Schriftelijke vragen puin aangetroffen bij testen dijk

Toelichting:

De afgelopen weken zijn proeven gehouden met een golfoverslagsimulator tussen
Strijenham en de Schelphoek. Daaruit bleek dat er wel heel snel gaten vielen aan de
buitenkant van de zeedijk. Die gaten lieten bovendien zien dat de dijk vol steen en
puin zit en dat er van de noodzakelijke afdeklaag van een halve meter klei niets is te
bespeuren, nota bene drie jaar nadat de dijk is 'hersteld'.

Het Projectbureau Zeeweringen dat de leiding heeft over deze herstellingen heeft
naar de vermoedens van de SP niet de moeite genomen om de steenrestanten van
de oude glooiing af te voeren, maar ze tegen het buitentalud van de dijk gegooid en
met wat aarde heeft afgedekt. Ook bij het herstel aan de zeedijk bij Bruinisse  zou op
dezelfde manier stenen en puin in het buitentalud zijn verwerkt en ook daar ontbreekt
een goede afdeklaag van klei.

De SP-fractie heeft daarom de volgende vragen:

1. Is het college van Gedeputeerde Staten op de hoogte van het feit dat op de
zuidkust van Tholen ter hoogte van Strijenham de afgelopen maand op
verzoek van Rijkswaterstaat Zeeland met een zogeheten
'golfoverslagsimulator' onderzoek is gedaan naar de sterkte van de zeedijk?

2. Kent het college van Gedeputeerde Staten de berichten dat bij deze proeven
in de buitenkant van het grastalud van de dijk al na korte tijd gaten zijn
gevallen, die onthulden dat er vrijwel geen afdekkende kleilaag op de dijk
aanwezig is en dat het dijklichaam vol puin zit?

3. Is het college van Gedeputeerde Staten op de hoogte van het feit dat deze
dijk nog slechts 3 jaar geleden werd aangepakt door het Projectbureau
Zeeweringen, waarbij er nieuwe steenbekledingen zijn aangebracht?
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4. Kan het college van Gedeputeerde Staten het vermoeden van omwonenden
bevestigen dat bij die werkzaamheden het puin van de oude bekleding niet is
afgevoerd maar deels in het buitentalud is gestort en vervolgens met een dun
laagje grond is afgedekt? Zo nee, kunnen zij dan uitleggen hoe het kan dat
puin in de dijk komt en waardoor het hele buitentalud bezaaid ligt met stenen?

5.  Is het college van Gedeputeerde Staten op de hoogte van het feit, dat na een
soortgelijk 'verbeterproject' bij Bruinisse op Schouwen-Duiveland
omwonenden tijdens een hoorzitting hebben geklaagd over het feit dat ook
daar het buitentalud vol puin bleek te zitten?

6. Kan het college van Gedeputeerde Staten bevestigen dat drie jaar na de
uitvoering van de werkzaamheden er nog steeds geen goede grasmat op het
buitentalud van de zeedijk bij Strijenham blijkt te willen groeien?

7. Is het college van Gedeputeerde Staten het met ons eens dat één van de
lessen van de ramp van 1953 is, dat op een zeedijk een afdeklaag van
minstens een halve meter goede klei moet liggen, zodat daarop een dichte
grasmat zich kan wortelen, die bestand is tegen een langdurige aanslag van
de golven?

8. Wat gaat het college van Gedeputeerde Staten ondernemen om ervoor te
zorgen dat niet alleen de  onderhavige dijken maar ook de dijken die thans
worden aangepakt door het Projectbureau Zeeweringen niet vervuild worden
met stenen, maar voorzien worden van een voldoende dikke en kwalitatief
goede kleilaag waarop een goede grasmat kan groeien?

9. Is het college van Gedeputeerde Staten het met de SP eens dat de provincie
als toezichthouder op het waterschap een controlerende taak in deze heeft?
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10. Is het college bereid om het waterschap hierop aan te spreken en
herstellende acties te eisen? Zo nee, waarom niet?

Namens de SP-fractie,

R. van Tilborg
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